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Jaarverslag 2008 

Bestuursleden: 
Op 31 december 2008 bestond het bestuur uit de volgende leden: 
-Donné Pans, voorzitter 
-Tim Prinzen, secretaris/penningmeester 
-Pim van Dijk, tevens lid van het Consilium 
-Hiske Helleman 
Afscheid nam Paulien de Jager 

Vergaderdata: 
Het bestuur vergaderde op 17 maart, 23 juni en 10 november 2008 
Tijdens de lustrum conferentie Nieuw Licht is op 5 september een huishoudelijke vergadering 
gehouden met de aanwezige klinisch fysici-audiologen. 

Belangrijkste activiteiten 
1. er is een nieuwe behoefteraming voor klinisch fysici-audiologen gemaakt. Hiervoor is 

gebruik gemaakt van een eerdere raming en een enquête onder de beroepsgroep. De 
resultaten ervan zijn tijdens de Nieuw Licht conferentie besproken. Deze raming is 
doorgegeven en besproken met het NVKF bestuur op 20 november. Tijdens dit overleg is 
ook verdeling van opleidingsplaatsen en de schoningsoperatie van Audiologische Centra 
w.b.t. de opleidingsgelden gesproken. Door KKAU is de noodzaak aangegeven voor 
voldoende opleidingsplaatsen voor het werkterrein audiologie. 

2. Tijdens de Nieuw Licht bijeenkomst is de aanzet gegeven voor een discussie over 
functiedifferentiatie tussen werkers op het werkterrein audiologie op mbo, hbo, 
universitair en post-universitair niveau (de klinisch fysicus). Dit i.v.m. met de komst van 
opleidingen audiologie op hbo en universitair niveau. 

3. Er zijn voorbereidingen getroffen voor een KKAU gedeelte op de nieuwe NVKF-website. 
Deze zal in 2009 operationeel worden. Er is een aparte mailinglist via de webmaster van 
de NVKF aangemaakt voor klinisch fysici-audiologen en i.o. (kkau@nvkf.nl). Zaken die 
te maken hebben met beroepsbelangen zullen via deze lijst uitgewisseld worden. 

4. Er heeft overleg plaatsgehad tussen de NVA, de Fenac en de KKAU. Dit om af te 
stemmen wie zich met zaken betreffende de kwaliteit van de audiologische zorg bezig 
gaat houden. Uitkomst was, dat de kf-audiologen hier een belangrijke rol zullen moeten 
spelen. Te denken valt aan werkgroepen, die door de Fenac, als werkgeversorganisatie om 
advies gevraagd zullen worden. 

5. Afgesproken is, dat in het najaar van 2009 een audiologen conferentie gehouden zal 
worden.  

Plannen voor 2008  
1. uitwerken van beleid m.b.t. functiedifferentiatie. 
2. De ontwikkelingen op gebied van de opleiding tot klinisch fysicus-audioloog nauwlettend 

volgen en participeren in discussies en werkgroepen. 
3. Organiseren van de najaarsconferentie. 

mailto:kkau@nvkf.nl


4. Contact houden met audiologen in bestuur en commissies van de NVKF.  
5. duidelijkheid geven over de verhouding tussen de werkgebieden audiologie en videologie. 



Financieel 
Inkomsten:  
Rente Plusrekening       12,54 
Bijdrage NVKF 2007       250,00 

Uitgaven: 
kado t.g.v. afscheid Peter Kraft    16,65  
Kosten betalingsverkeer Postbank     20,00 

Saldi 01-01-2008 31-12-2008

Postbankrekening 85,57 298,92

Plusrekening 2507,77 2520,31
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